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Wij stellen u voor kennis te nemen van:
De beantwoording van de artikel 45 vragen van Pvda Onderzoek mogelijkheden Kunst en 
Cultuursector 

De vragen: 

Vragen van de PvdA

1 Is het college bereid op korte termijn in gesprek te gaan met Zwolse musea, culturele instellingen en 
makers én organisaties die zorgen voor de faciliteiten (podiumbouwers, festivalorganisatoren, licht en 
geluidstechnici) over wat er mogelijk is, zodat zij zo snel als mogelijk weer - aangepast - open kunnen dan 
wel (kleinschalige) activiteiten kunnen organiseren? 

De gemeente heeft korte lijnen  met de verschillende culturele instellingen.  De culturele 
activiteiten worden, daar waar mogelijk, alweer opgepakt. Zo is bv. de Stadkamer inmiddels 
weer beperkt open en de Fundatie gaat per 1 juni weer open. Enkele theatergezelschappen 
hebben toch kleinschalige, uitvoeringen kunnen geven en kindervoorstellingen worden zoveel 
mogelijk weer opgepakt. 

2. Kan de Zwolse cultuursector zich in ieder geval al voorbereiden op -met ingang van juni en gedurende 
de zomervakantie - op culturele activiteiten gericht op kinderen tot in eerste instantie 12 jaar? En 
vervolgens voor de groep van 12-18 jaar? Denk aan bv de Zwolse Theaters, Hedon, Nooterhof, de Fundatie 
en wat al niet meer open kan, zodat die zich kunnen richten op een cultureel en museaal aanbod voor deze 
groepen. 
Ja, binnen de RIVM en Veiligheidsregio geldende richtlijnen. 

3. Is het college bereid om samen met de cultuursector en bijvoorbeeld muziek- en dans- en natuur- en 
milieuonderwijs te verkennen waar mogelijk in de openbare ruimte er activiteiten kunnen worden 
georganiseerd? 
Voor iedere sector geld dat er een vertaling dient te komen van de landelijke RIVM richtlijnen 
naar concrete protocollen op uitvoeringsniveau. Er is geen ambtelijke capaciteit beschikbaar 
om ieder initiatief uit te werken in concrete toepassingsprotocollen. Uiteraard zijn Stadkamer 
voor amateurkunst en cultuureducatie en de gemeente ambtenaren voor professionele 
initiatieven, beschikbaar voor het beantwoorden van vragen en bereid tot meedenken. 

4. Als musea zich voorbereiden (of al voorbereid hebben) op het waarborgen van veiligheid, 
eenrichtingsverkeer en het 1.5-meter-afstandscriterium, kunnen zij dan zsm open , bv per 20 mei of per 1 
juni? En is de voorzitter van onze veiligheidsregio bereid hiervoor te pleiten in het overleg met 
het Rijk? Inmiddels is bekend dat per 1 juni de musea weer open kunnen. Uiteraard wordt, 
daar waar kan, de belangen van de verschillende sectoren, aan de diverse bestuurstafels  
besproken. 


